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§ 77 Dnr LAR-2022-000297 - 612 

Beslut om planerat program- och inriktningsutbud för 

Bromangymnasiet läsåret 2024/2025 

Lärandenämnden beslutar 

att anta förslaget till program- och inriktningsutbud för Bromangymnasiet 
läsåret 2024/2025.  

     

Sammanfattning 

Yrkesprogram Inriktningar 

Bygg- och anläggningsprogrammet (BA) Husbyggnad, Måleri, Plåtslageri, 
Anläggningsfordon (lärlingsförlagd), Mark- 
och anläggning (lärlingsförlagd) 

El- och energiprogrammet (EE) Elteknik, automation  

Fordonsprogrammet (FT) Personbil, karosseri, 
lackering, lastbil och mobila maskiner 
(lärlingsförlagda) 

Försäljning- och servicesprogrammet   

Hotell- och turismprogrammet (HT)  

Industritekniska programmet (IN) Produkt- och maskinteknik 

Restaurang- och livsmedelsprogrammet (RL) Kök och servering 

VVS- och fastighetsprogrammet (VF) VVS 

Vård- och omsorgsprogrammet (VO)   

Studieförberedande program Inriktningar 

Ekonomiprogrammet (EK) Ekonomi, Juridik 

Estetiska programmet (ES) Musik, Estetik och media 

Naturvetenskapsprogrammet (NA) Naturvetenskap, Naturvetenskap och 
samhälle  

Samhällsvetenskapsprogrammet (SA) Beteendevetenskap, Samhällsvetenskap 

Teknikprogrammet (TE) Design och produktutveckling, 
Informations- och medieteknik 
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Beslutsgång 

Peter Åkerström (KD) yrkar bifall till förslaget.  

Beslutsunderlag 

Protokollsutdrag AU 2023-20-12 § 60  

Tjänsteutlåtande - planerat programutbud Bromangymnasiet  
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§ 78 Dnr LAR-2022-000296 - 612 

Beslut om planerad programorganisation för 

introduktionsprogrammet på Bromangymnasiet läsåret 

2024/2025 

Lärandenämnden beslutar 

att anta förslaget till planerad programorganisation för 
introduktionsprogrammet på Bromangymnasiet läsåret 2024/2025.  

     

Sammanfattning 

Enligt skollagen skall utbildningen på ett Introduktionsprogram följa en plan 
för utbildningen som beslutas av huvudman (Skollagen 17 kap. 7§) Planen skall 
beskriva utbildningens syfte, längd och huvudsakliga innehåll. 

Utöver det gemensamma syftet för all undervisning i gymnasieskolan är syftet 
för Introduktionsprogrammet att elever skall uppnå full behörighet till 
gymnasieskolan. Ytterligare ett syfte är att förbereda eleverna för arbetsliv eller 
annan utbildning. De inriktningar som erbjuds är följande: 

• Programinriktat val  

• Yrkesintroduktion  

• Individuellt alternativ  

• Språkintroduktion 

Utbildningen innehåller i huvudsak undervisning i grundskolekurser men även i 
viss mån gymnasiekurser. Målet är att de flesta elever på programmet skall få en 
ökad kontakt med arbetslivet därför erbjuder skolan praktik. I enskilda fall kan 
Yrkesintroduktion (IMyrk) erbjudas där så är möjligt vad gäller kurser och 
praktikplatser. Särskild studieplan skrivs då utifrån den yrkesutgång som 
planeras.    

      

Beslutsunderlag 

Protokollsutdrag AU 2023-20-12 § 61 

Tjänsteutlåtande - planerat programutbud Bromangymnasiet 
introduktionsprogrammet  
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§ 79 Dnr LAR-2022-000298 - 612 

Beslut om programorganisation för anpassad 

gymnasieskola, Bromangymnasiet, läsåret 2024/2025 

Lärandenämnden beslutar 

att anta förslaget till planerad programorganisation för anpassad gymnasieskola, 
Bromangymnasiet läsåret 2024/2025.  

     

Sammanfattning 

Anpassad gymnasieskola ska ge elever med utvecklingsstörning en god grund 
för yrkesverksamhet och fortsatta studier samt för personlig utveckling och ett 
aktivt deltagande i samhällslivet. Utbildningen ska utformas så att den främjar 
social gemenskap och utvecklar elevernas förmåga att självständigt och 
tillsammans med andra tillägna sig, fördjupa och tillämpa kunskaper. Anpassad 
gymnasieskola ska ha en stor flexibilitet för att eleverna utifrån sina 
förutsättningar ska kunna utvecklas så långt som möjligt enligt utbildningens 
mål. Anpassad gymnasieskola består av nationella och individuella program.  

Förutom det individuella programmet erbjuder anpassad gymnasieskola, 
Bromangymnasiet idag följande fyra nationella program: 

 

• Programmet för försäljning- och service 

• Programmet för fastighet, anläggning och byggnation 

• Programmet för hälsa, vård och omsorg 

• Programmet för restaurang och livsmedel (ny)  

     

Beslutsunderlag 

Protokollsutdrag AU 2023-20-12 § 62 

Tjänsteutlåtande - planerat programutbud anpassad gymnasieskola  
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§ 80 Dnr LAR-2023-000266 - 008 

Beslut om motion från Sverigedemokraterna (SD) 

gällande studentaktiviteter för elever i anpassad 

gymnasieskola 

Lärandenämnden beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta 

att motionen ska anses besvarad.         

Sammanfattning 

Lärandeförvaltningen har mottagit en motion från Sverigedemokraterna 
gällande gymnasieskolans studentvecka och studentbal, daterad 2023-07-03. 
Motionen föreslår att studentkommittén ska få hjälp och stöd i att bjuda in 
eleverna från den anpassade gymnasieskolan till aktiviteterna under 
studentveckan, samt hjälp och stöd för att anpassa studentaktiviteterna till de 
särskilda behov som eleverna i den anpassade gymnasieskolan kan ha. Som 
exempel lyfter motionen de båda elever från dåvarande gymnasiesärskolan, nu 
kallad anpassad gymnasieskola, som var de första eleverna från 
gymnasiesärskolan på flera år som deltog i studentbalen våren 2023. 

Lärandeförvaltningens svar på motionen är att eleverna i den anpassade 
gymnasieskolan redan bjuds in och är välkomna att delta i studentaktiviteterna 
och att det finns en god kommunikation mellan studentkommittén och 
gymnasieskolans ledning, samt vid behov mellan studentkommittén och 
eleverna och deras anhöriga, för att möjliggöra allas deltagande i aktiviteterna 
och skapa en välkomnande och inkluderande miljö, i enlighet med hela 
Bromangymnasiets och kommunens värdegrund om allas lika värde. 

  

Beslutsgång 

Alfred Landestål (SD) yrkar att motionen ska bifallas.  

Ordförande finner att det finns två förslag till beslut - att motionen ska anses 
besvarad eller bifallas. Ordförande ställer dess mot varandra och finner att 
motionen ska anses besvarat.  

Beslutsunderlag 

Protokollsutdrag AU 2023-20-12 § 63 

Motion gällande studentaktiviteter för elever i anpassad gymnasieskola  

Tjänsteutlåtande - svar på motion gällande studentaktiviteter för elever i 
anpassad gymnasieskola  
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Beslutet skickas till 

Kommunfullmäktige  
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§ 81 Dnr LAR-2022-000189 - 041 

Ekonomisk uppföljning  

Förvaltningsekonom Leonard Winter presenterar budgetförutsättningarna för 
arbetet med budget 2024 både gällande indexuppräkningar, kvantitetsjusteringar 
och riktade satsningar. Leonard redogör också för de preliminära effekterna av 
beslutet gällande åtgärder för budget 2023.  

t.f. förvaltningschef Annika Gabrielsson och verksamhetschef Ulf Carlsson 
redogör för förvaltningens arbete med att hantera konsekvenserna av 
budgetförutsättningarna.   

 

Ordförande tackar för informationen.  
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§ 82 Dnr LAR-2023-000154 - 035 

Beslut om medborgarförslag - Julmust i skolan 

Lärandenämnden beslutar 

medborgarförslaget ska anses besvarat.      

Sammanfattning 

I kommunens organisation fattas beslut på många olika nivåer. De 
förtroendevalda i lärandenämnden har beslutat om en kostpolicy som innehåller 
följande mål:  

-Kostpolicyn ska ge förutsättningar till god hälsa för alla barn och elever och 
visa på värdet av maten och måltiden. 

-Skapa bra matvanor för barn och elever. 

-Måltiden ska vara något man ser fram emot under dagen. 

-Skapa hållbara bra måltider för barn och elever 

Där framgår också att varje skola ska ha matråd via vilket eleverna ges möjlighet 
att påverka vad som serveras på skolan. Beslut om det ska serveras julmust på 
julbordet är därför en fråga för den enskilda skolan att hantera och inte ett 
beslut som ska fattas politiskt. Med anledning av att detta inte är en fråga som 
ska beslutas av nämnden är förslaget att medborgarförslaget ska anses besvarat 
och att frågeställaren bör ta upp fråga i matrådet på skolan.   

  

Beslutsgång 

Anton Stark (C), Peter Åkerström (KD), Olle Jonsson (V) och Alfred Landestål 
(SD) yrkar bifall till medborgarförslaget. Reneé Holmberg (S) yrkar bifall till 
arbetsutskottets förslag.   

Ordförande finner att det finns två förslag till beslut - att medborgarförslaget 
ska anses besvaras eller bifallas. Ordförande ställer dess mot varandra och 
finner att medborgarförslaget ska anses besvarat.  

 

Beslutsunderlag 

Protokollsutdrag AU 2023-20-12 § 67 

Medborgarförslag - julmust i skolan  

Tjänsteutlåtande - svar på medborgarförslag gällande julmust i skolan  
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Beslutet skickas till 

Förslagsställaren  
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§ 83 Dnr LAR-2020-000206 - 631 

Beslut om lokaler Näsvikens skola  

Lärandenämnden beslutar att uppdra åt tekniska nämnden  

att byta ut mattor i de befintliga lokalerna,  

att flytta upp slöjdsalarna från källarplanet till den befintliga modulen 
”Norwag”, samt  

att komplettera skolan med en nybyggnation i form av en permanent 
konceptbyggnad enligt Addas ramavtal koncept A, en enplansbyggnad på 920 
kvadratmeter.  

     

Sammanfattning 

Inomhusmiljön på Näsvikens skola har varit under utredning under en lång tid 
tillbaka till följd av att medarbetare på skolan har upplevt ohälsa när de har 
vistats i skolan. Trots ett flertal vidtagna åtgärder kvarstod problemen. I 
december 2022 beslutade lärandenämnden att uppdra åt tekniska förvaltningen 
att snarast riva hus B och påbörja projektering av ny ersättningsbyggnad och 
renovering alternativt nybyggnation av de befintliga lokalerna (LN 2022-12-09, 
§ 100, Dnr LÄR 2020-206). Tekniska förvaltningens fastighetsverksamhet har 
även löpande renoverat de synliga skadorna på skolan samt genomfört åtgärder 
på golvkonstruktionen i källarplanet. 

Nu gör tekniska förvaltningen bedömningen att den gemensamma nämnaren 
för problemen med inomhusmiljön kan vara mattorna som genom åren i vissa 
lokaler har lagts i flera lager och på fuktig betong. Den renovering som bör 
göras i befintliga lokaler är därför i första hand ett mattbyte. Om Näsvikens 
skola ska fortsätta att bedriva slöjd på skolan föreslår tekniska förvaltningen 
även att slöjdsalarna snarast flyttas upp från källarplanet till den befintliga 
permanenta modulen ”Norwag”. Dessutom föreslås att skolan kompletteras 
med en permanent byggnad och att de årsvis hyrda modulerna sägs upp. För 
nybyggnationen förslås en konceptbyggnad enligt Addas ramavtal koncept A, 
en enplansbyggnad på 920 kvadratmeter med fyra klassrum, fyra grupprum och 
personal- och elevhälsolokaler, samt att nybyggnationen placeras på den plats 
där det rivna hus B stod.  

Beslutsgång 

Reneé Holmberg (S) yrkar att den sista att-satsen ska lyda:  
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att komplettera skolan med en nybyggnation i form av en permanent 
konceptbyggnad enligt Addas ramavtal koncept A, en enplansbyggnad på 920 
kvadratmeter.  

Olle Jonsson (V), Anton Stark (C), Peter Åkerström (KD) och Alfred Landestål 
(SD) yrkar bifall till Reneés förslag.  

 

Protokollsanteckning från Anton Stark (C):  

Centerpartiet välkomnar att en ny skolbyggnad byggs i Näsviken. Det är en 
fråga som Centerpartiet drivit länge. Dock anser vi att det borde byggas en helt 
ny skola i Näsviken, det innefattar även att nuvarande skolbyggnad ersätts med 
en ny byggnad. Men detta beslut innebär ett stort steg i rätt riktning, därför 
yrkar vi bifall till förslaget.  

 

Beslutsunderlag 

Protokollsutdrag AU 2023-20-12 § 65 

Tjänsteutlåtande - Näsvikens skola ombyggnation  

 

Beslutet skickas till 

Tekniska förvaltningen  
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§ 84 Dnr LAR-2020-000065 - 000 

Återrapport förskolans lokaler 

t.f. förvaltningschef Annika Gabrielsson återrapporterar status gällande 
förskolans lokaler. Beslutade förskolor i Forsa och Näsviken har öppnat och 
Helenedal är under byggnation. För Håstahöjdens förskola, Sandvalla och 
Kattvikskajen/Västra hamnen krävs fortfarande åtgärder för att komma till 
igångsättningsbeslut.   

 

Ordförande tackar för informationen.  
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§ 85 Dnr LAR-2023-000272 - 714 

Information om resultat inom förskoleverksamheten  

t.f. förvaltningschef Annika Gabrielsson redovisar förskolans resultat 2023, 
vilka utmaningar förskolans står inför och hur förskolan arbetar mot 
kommunens mål.  

 

Ordförande tackar för informationen.  
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§ 86 Dnr LAR-2023-000077 - 629 

Återrapport verksamhetsbesök  

Anton Stark (C) har varit på programråd för restaurang- och 
livsmedelsprogrammet för samtal om bland annat APL, arbetsplatsförlagt 
lärande.  

Leif Rogell (S) och Björn Forsling (S) besökte skolköket på Västra skolan på 
"Offentliga måltidens dag" och träffade enhetschef på kostenheten Åsa Wigg 
för samtal om bland annat matråd, rekrytering av personal och matsedeln ute på 
skolorna.  

Arbetsutskottet har besökt Iggesund skola för att bland annat titta på 
byggnationerna av "Iggesunds nya skola".  

 

Ordförande tackar för informationen.  
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§ 87 Dnr LAR-2023-000009 - 000 

Meddelande till nämnden 

Arbetsmiljöverket, 2023-10-13, 2023/025801 

Avslutsbrev inspektion Bromangymnasiet  

 

Skolinspektionen, 2023-09-25, Dnr 2023:1170 

Beslut – Ansökan om godkännande av huvudman för gymnasieskola vid Drottning 
Blanka gymnasieskola  

 

Protokollsutdrag kommunfullmäktiges allmänna utskott, 2023-09-21, § 108 

Uppföljning av kommunens ekonomi och personalfrågor  

 

Protokollsutdrag kommunfullmäktige, 2023-09-25, § 148 

Begäran om entledigande från uppdrag som ledamot i lärandenämnden, Carola 
Forslund (V)  

 

Protokollsutdrag kommunfullmäktige, 2023-09-25, § 151 

Begäran om entledigande från uppdrag som ersättare i lärandenämnden, Alfred 
Burman (SD)  

 

Protokollsutdrag kommunfullmäktige, 2023-09-25, § 150 

Begäran om entledigande från uppdrag som ledamot i lärandenämnden, Stig Nilsson 
(SD)  

 

Protokollsutdrag kommunfullmäktige, 2023-09-25, § 149 

Begäran om entledigande från uppdrag som ersättare i lärandenämnden, Rolf Nilzén 
(KD)  

 

Förvaltningens MBL-protokoll § 11, 2023-10-16 

 

 

Meddelandena läggs till handlingarna.  
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§ 88 Dnr LAR-2023-000008 - 002 

Återrapport av delegationsbeslut 

Lärandenämnden beslutar 

att godkänna redovisningen av fattade delegationsbeslut.  

     

Sammanfattning 

En nämnd har möjlighet att delegera sin beslutande rätt, det innebär att nämnde 
inte behöver fatta alla beslut själv. Nämnden får uppdra till presidiet, ett utskott, 
en ledamot eller ersättare att besluta på nämnden vägnar. Bestämmelserna om 
delegering finns i 6 kapitlet §§ 37-40 kommunallagen. En nämnd får även 
uppdra till en anställd att besluta i dess ställe, 7 kapitlet 5-8 §§ kommunallagen. 
Om nämnden delegerat till förvaltningschef kan förvaltningschefen 
vidaredelegera beslutanderätten till annan anställd, om inte nämnden beslutat 
annat. Ordförande får besluta i ärenden som är så brådskande att nämndens 
beslut inte kan avvaktas. 

Nämnderna har fastslagna delgeringsordningar där nivå för beslutsfattare anges 
samt för hur delegationsbesluten ska återrapporteras till nämnden. Det är bara 
delegationsbeslut som är så brådskande att nämndens beslut inte kan avvaktas, 
som måste anmälas till nämnden. Nämnderna bestämmer själva hur 
återrapporteringen ska går till, t. ex. muntligt eller skriftligt. Redovisningen 
innebär inte att nämnden får ompröva eller fastställa besluten. Däremot kan 
nämnden återkalla beslutanderätt.  

     

Beslutsunderlag 

Tjänsteutlåtande - återrapporterade delegationsbeslut  

Återrapporter oktober  

Ytterligare återrapporter  
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Eventuellt tillkommande ärenden och övriga frågor 

Fråga från Jesse Ljung (C):  

Vi i Centerpartiet i lärandenämnden efterfrågar en uppdatering när det gäller 
implementeringen av digitaliseringsstrategin som reviderades den 6 oktober 
2022. Vilka åtgärder har vidtagits hittills och vilka planerade åtgärder ska 
genomföras framöver för att säkerställa att strategin genomförs? Dessutom, 
finns det några utmaningar eller hinder som har identifierats under processen, 
och i så fall, vilka åtgärder vidtas för att övervinna dem? 

t.f. förvaltningschef Annika Gabrielsson svarar genom att redogöra för 
förvaltningens mål inom digitaliseringsstrategin för 2023 samt arbetet med att 
se över förvaltningens digitala system, kostnaderna för dessa samt arbetet med 
att se över vilka digitala verktyg som ska erbjudas inom förvaltningen.  

 

Fråga från Anton Stark (C):  

Hur går arbetet med resursskolan? Är det klart vart enheten kommer vara 
lokaliserad? 

t.f. förvaltningschef Annika Gabrielsson visar en sida på kommunens intranät 
(omställning bättre skola) där kommer att fyllas på med informationen allt 
eftersom bland annat gällande resursskolan.  

     

 

 


